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Svenska Sidvagnsklubben SVEA 
Organisationsnummer 802419-4972 

 

Årsmötesprotokoll för verksamhetsåret 2022 

 

 

 

Tid: Lördagen 17 juni 2023 kl 16.00 

Plats: Loiterer MCs klubbstuga utanför Falkenberg 

Närvarande: Dieter Brolund, Magnus Danner, Olle Darelius, Daniel Ferm, Tommy Ivarsson, Carsten 

Jensen, Joanita Jensen, Kjell-Ove Johansson, Inga-Elise Jönegård, Johanna Karlsson, Lottis Karlsson, 

Patrik Karlsson, Tommy Karlsson, Bente Lindblom, Holger Lundahl, Stefan Lundberg, Ulf 

Mårtensson, Månika Sager, Bengt-Arne Svensson, Bjarne West, Ann-Marie Willas, Annette 

Åkerblom och Torgny Åkerblom. 

 

 

1. Årsmötet öppnas 

● Styrelseledamot Tommy Ivarsson hälsade samtliga närvarande välkomna och 

öppnade årsmötet kl 16.00. 

 

2. Val av ordförande samt protokollförare för årsmötet 

● Till mötesordförande valdes Tommy Ivarsson och till protokollförare valdes Patrik 

Karlsson. 

 

3. Fråga om mötet blivit stadgeenligt utlyst 

● Mötesdeltagarna bekräftade att årsmötet utlysts i enlighet med stadgarnas paragraf 6. 

 

4. Val av två justeringsmän, tillika rösträknare, att jämte mötesordföranden justera 

mötets protokoll 

● För protokolljustering och rösträkning valdes Daniel Ferm och Bjarne West. 

 

5. Upprättande av röstlängd 

● Närvarande röstberättigade medlemmar var 18 st. 

 

6. Godkännande av dagordningen 

● Den framtagna dagordningen godkändes efter tillägg av punkt 14b. 

 

7. Föredragning av verksamhetsberättelse för det gångna verksamhetsåret 

● Styrelsens verksamhetsberättelse för perioden 2022-01-01 - 2022-12-31 lästes upp 

och lades till handlingarna.  

 

8. Föredragning av kassaberättelse för det gångna verksamhetsåret 

● Styrelsens kassarapport för perioden 2022-01-01 - 2022-12-31 lästes upp och lades 

till handlingarna. 
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9. Föredragning av revisorernas berättelse 

● Revisionsberättelsen för perioden 2022-01-01 – 2022-12-31 för klubben respektive 

för Jumbo Run fanns inte närvarande vid årsmötet, men kassören och Jumbo Run-

samordnaren meddelade att revision har blivit genomfört och att revisorn inte lämnat 

några synpunkter.  

 

10. Beslut om den avgående styrelsens ansvarsfrihet 

● Årsmötet beslutade att ge den avgående styrelsen full ansvarsfrihet för det gångna 

verksamhetsåret. Årsmötet beslutade också att ge de avgående Jumbo Run-

samordnarna full ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 

 

11. Behandling av styrelsens propositioner 

● Inga förslag har lagts av styrelsen. 

 

12. Behandling av motioner inkomna till styrelsen före den 15 mars 

● Inga motioner har inkommit till styrelsen. 

 

13. Handlingsprogram för det nästkommande verksamhetsåret 

● Styrelsen redogjorde för ett framtaget handlingsprogram för 2023-2024, där det bl.a. 

framgår att styrelsen ska stödja Jumbo Run, mini-jumbon och andra träffar, verka för 

att öka medlemsantalet och verka för en bättre och mer uppdaterad hemsida. Utöver 

styrelsens uppdrag framgår det också att samtliga medlemmar ska vara ambassadörer 

för föreningen och väcka intresse för sidvagnar och för medlemskap, samt delta och 

hjälpa till vid klubbens arrangemang under året. Handlingsprogrammet fastställdes 

och lades till handlingarna. 

 

14. Fastställande av medlemsavgifter 

● Årsmötet beslutade om oförändrad medlemsavgift på 200 kr för nästkommande 

verksamhetsår. 

 

14b. Beslut om godkännande av registrering av personuppgifter enligt GDPR 

● Årsmötet beslutade att genom betalning av medlemsavgift godkänner medlemmen att 

de personuppgifter som lämnas in till föreningen registreras och sprids inom 

föreningen. Personer med skyddad identitet ska kunna kontakta styrelsen för anonymt 

medlemskap, där personuppgifter registreras men sprids inte till någon annan än till 

styrelsen. Information om detta ska läggas upp på hemsidan.  

 

15. Fastställande av kostnadsersättningar 

● Årsmötet beslutade om ett tak för kostnadsersättningar på 10 000 kr för nästa 

verksamhetsår. 

 

16. Budgetförslag för det nästkommande räkenskapsåret 

● Styrelsen redogjorde för framtagen budget för 2024. Kostnaden för 2024 beräknas bli 

ungefär som föregående år. Ekonomin är god. I budgeten föreslås att de som 

arrangerar mini-jumbon ska kunna söka ersättning från föreningens kassa alternativt 

från Jumbo Run-kassan för mindre kostnader som kan uppstå. Sådana ansökningar 

ska godkännas av styrelsen. Budgetförslaget fastställdes och lades till handlingarna. 
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17. Val av ordförande (på 1 år) 

● Tommy Ivarsson valdes till ordförande på 1 år. 

 

18. Val av kassör (på 2 år) 

● Månika Sager valdes till kassör på 2 år. 

 

19. Val av sekreterare (på 2 år) 

● Patrik Karlsson valdes 2022 på 2 år, och väljs därför inte vid detta årsmöte. 

 

20. Val av övriga styrelseledamöter (på vardera 2 år) 

● Christer Fournstedt valdes till styrelseledamot på 2 år. Dieter Brolund valdes 2022 på 

2 år, och väljs därför inte vid detta årsmöte. 

 

21. Val av eventuella suppleanter (på vardera 1 år) 

● Holger Lundahl och Tommy Karlsson valdes till suppleanter i styrelsen. 

 

22. Val av ansvarig för Jumbo run (på 1 år) 

● Patrik Karlsson och Tommy Ivarsson valdes till Jumbo Run-ansvariga på ett år, varav 

den förstnämnda är sammankallande. 

 

23. Val till andra ansvarsområden om årsmötet så önskar (på 1 år) 

● Månika Sager valdes till redaktör för tidningen Sidvagnen. 

● Månika Sager valdes till redaktör för facebooksidan. 

● Hans Hallström och Dieter Brolund valdes till tekniska rådgivare. 

● Tommy Ivarsson och Patrik Karlsson valdes till hemsidesansvariga. 

 

24. Val av revisor för Svenska sidvagnsklubben SVEA (på 1 år) 

● Kathy Torbjörnsson valdes till revisor på ett år. 

 

25. Val av revisor för Jumbo Run (på 1 år) 

● Kathy Torbjörnsson valdes till revisor på ett år. 

 

26. Val av revisorsuppleant SVEA / Jumbo run (på 1 år) 

● Hans Hallström valdes till revisorssuppleant på ett år. 

 

27. Val av två valberedare, varav den förstvalda är sammankallande (på vardera 1 år) 

● Kjell-Ove Johansson och Frank Nyström valdes till valberedare på vardera ett år. 

 

28. Skrivarpriset 

● Ordförande och sekreterare var eniga om att tilldela Månika Sager skrivarpriset för att 

hon sköter utgivningen av Sidvagnen. 

 

29. Övriga frågor (beslut fattas ej under denna punkt) 

● Avgående ordförande Hans Hallström avtackades med blomster för många års 

förtjänstfullt ordförandeskap. 

● 2023-07-01 hålls minijumbo i Klippan. Information finns på hemsidan och på 

facebook. 
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● 2023-07-14 hålls minijumbo i Målilla. Information finns på hemsidan och på 

facebook. 

● 2023-08-12 hålls Internationella Jumbo Run i Sverige i Höganäs. Information finns 

på hemsidan och på facebook. 

● 2023-08-27 hålls minijumbo i Borås. Information finns på hemsidan och på facebook. 

● 2023-09-03 hålls minijumbo i Apelviken. Information finns på hemsidan och på 

facebook. 

 

30. Årsmötet avslutas 

● Tommy Ivarsson tackade alla mötesdeltagare för visat intresse och engagemang och 

avslutade mötet kl 16.50. Efter mötet bjöds medlemmarna på fika.  

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet     Mötesordförande  

 

 

______________________________  ______________________________ 

Patrik Karlsson      Tommy Ivarsson  

 

 

 

 

 

Justeringsman     Justeringsman  

 

 

______________________________  ______________________________  

Daniel Ferm     Bjarne West  


